product overview

panoramah!

ah! Bullet Resistant

Bullet Resistant

introduction

The **ah! Bullet Resistant** solution, with a protection rating of FB6-S or FB6-NS, is available with or without splinter protection. It features double BR6 glazing with a total thickness of 60mm.

This window is customized and designed to withstand attacks from all types of handguns, machine guns, and assault rifles, including the AK-47 Kalashnikov, with bullet calibres of up to 7,62x51mm and 5,56x45mm.

La solution ah! Bullet Resistant, avec un indice de protection FB6-S ou FB6-NS, est disponible avec ou sans protection contre les éclats. Elle est équipée d'un double vitrage BR6 d'une épaisseur totale de 60 mm.

Cette fenêtre est personnalisée et conçue pour résister aux attaques de tous types d'armes de poing, de mitraillettes et de fusils d'assaut, y compris le Kalachnikov AK-47, avec des calibres de balles allant jusqu'à 7,62x51 mm et 5.56x45 mm.

typologies

sliding



main features

protection rating classe de protection	FB6-S or FB6-NS (with or without splintering) FB6-S ou FB6-NS (avec ou sans éclats)
glazing thickness vitrage épaisseur	double IG-V, BR6, 60mm
weapons armes	handguns, machine guns and assault rifles pistolets, mitraillettes et fusils d'assaut
munition munition	calibres up to 7,62x51mm & 5,56x45mm









we build ah!



unlimited perspective sa ch philibert-de-sauvage 37 1219 chatelaine switzerland

p. +41 21 804 1700 f. +41 21 804 1709

info@panoramah.com www.panoramah.com

facebook

www.facebook.com/panoramah.ch/

instagram

www.instagram.com/_panoramah_/